
Namens de VVD hierbij een bijdrage voor de Commissie M&M van 27 oktober a.s. bij agendapunt 1.7 
Rondvraag:  
 
De vervolgstappen in het project verbreding Rondweg-Oost bij Veenendaal zijn opgeschort door 
onderzoek i.v.m. onderliggende stikstof problematiek. 
 
Inmiddels leidt de huidige verkeerssituatie ‘post-corona’ tot o.a. het feit dat mensen met grote 
moeite hun woonwijk uit kunnen komen om op tijd op hun werk te zijn. Voor hen is het uitstel op de 
planning van het verbredingsproject zeer moeilijk te verkroppen. 
 
De vraag van de VVD aan de gedeputeerde is of hij kan onderzoeken, gegeven de omstandigheden, 
welke maatregelen al wel mogelijk zijn, die positief bijdragen aan de verkeersproblematiek? Daarbij 
valt bijvoorbeeld te denken aan de tussentijdse realisatie van onderdelen van het totale project als 
de ongelijkvloerse verbinding, oplossingen voor betere wegdocering bij de rotondes, etc. Ook willen 
wij de gedeputeerde vragen of hij het contact kan aanhalen met de betreffende wethouder van de 
gemeente Veenendaal om eventuele mogelijkheden samen verder te verkennen. 
 


